



I think your restaurant is great—and I'd like to suggest a way to make it even better. Please stop serving dishes containing shark fin.



我认为您的餐厅很好，所以我有个建议给您，可以让您的餐厅变得更好。请您停止供应和鱼翅有关的餐点。



I think your restaurant is great—and I'd like to suggest a way to make it even better. Please stop serving dishes containing shark fin.



我认为您的餐厅很好，所以我有个建议给您，可以让您的餐厅变得更好。请您停止供应和鱼翅有关的餐点。



I think your restaurant is great—and I'd like to suggest a way to make it even better. Please stop serving dishes containing shark fin.



我认为您的餐厅很好，所以我有个建议给您，可以让您的餐厅变得更好。请您停止供应和鱼翅有关的餐点。



I think your restaurant is great—and I'd like to suggest a way to make it even better. Please stop serving dishes containing shark fin.



我认为您的餐厅很好，所以我有个建议给您，可以让您的餐厅变得更好。请您停止供应和鱼翅有关的餐点。

每年，有上千万的鲨鱼被捕杀，鲨鱼的鱼鳍被割掉后，便活活地被丢回海里。这样残忍的捕捉方式，使得鲨鱼以及与鲨鱼共同生存在同一个海域的生物造成生存上的危机。鱼翅可能含有高浓度的水银，因此，食用鱼翅也可能会对我们的健康造成伤害。

请您的餐厅打电话到
301-258-1401
给 Humane Society
International 来签署
一份“不供应鱼翅”
的承诺。

谢谢您！



**HUMANE SOCIETY
INTERNATIONAL**

2100 L Street, NW, Washington, DC 20037
202-452-1100

hsi.org/sharks

每年，有上千万的鲨鱼被捕杀，鲨鱼的鱼鳍被割掉后，便活活地被丢回海里。这样残忍的捕捉方式，使得鲨鱼以及与鲨鱼共同生存在同一个海域的生物造成生存上的危机。鱼翅可能含有高浓度的水银，因此，食用鱼翅也可能会对我们的健康造成伤害。

请您的餐厅打电话到
301-258-1401
给 Humane Society
International 来签署
一份“不供应鱼翅”
的承诺。

谢谢您！



**HUMANE SOCIETY
INTERNATIONAL**

2100 L Street, NW, Washington, DC 20037
202-452-1100

hsi.org/sharks

Each year, tens of millions of sharks have their fins cut off, then are thrown back into the water, dead or dying. This cruel practice, called shark finning, threatens the survival of sharks and other species that rely on them. Consuming shark fin, which can contain high levels of mercury, may cause health problems.

Please sign a "no shark fin" restaurant pledge by calling Humane Society International **at 301-258-1401**.

2100 L Street, NW, Washington, DC 20037
202-452-1100
hsi.org/sharks

Thank you.



**HUMANE SOCIETY
INTERNATIONAL**

Each year, tens of millions of sharks have their fins cut off, then are thrown back into the water, dead or dying. This cruel practice, called shark finning, threatens the survival of sharks and other species that rely on them. Consuming shark fin, which can contain high levels of mercury, may cause health problems.

Please sign a "no shark fin" restaurant pledge by calling Humane Society International **at 301-258-1401**.

2100 L Street, NW, Washington, DC 20037
202-452-1100
hsi.org/sharks

Thank you.



**HUMANE SOCIETY
INTERNATIONAL**

每年，有上千万的鲨鱼被捕杀，鲨鱼的鱼鳍被割掉后，便活活地被丢回海里。这样残忍的捕捉方式，使得鲨鱼以及与鲨鱼共同生存在同一个海域的生物造成生存上的危机。鱼翅可能含有高浓度的水银，因此，食用鱼翅也可能会对我们的健康造成伤害。

请您的餐厅打电话到
301-258-1401
给 Humane Society
International 来签署
一份“不供应鱼翅”
的承诺。

谢谢您！



**HUMANE SOCIETY
INTERNATIONAL**

2100 L Street, NW, Washington, DC 20037
202-452-1100

hsi.org/sharks

每年，有上千万的鲨鱼被捕杀，鲨鱼的鱼鳍被割掉后，便活活地被丢回海里。这样残忍的捕捉方式，使得鲨鱼以及与鲨鱼共同生存在同一个海域的生物造成生存上的危机。鱼翅可能含有高浓度的水银，因此，食用鱼翅也可能会对我们的健康造成伤害。

请您的餐厅打电话到
301-258-1401
给 Humane Society
International 来签署
一份“不供应鱼翅”
的承诺。

谢谢您！



**HUMANE SOCIETY
INTERNATIONAL**

2100 L Street, NW, Washington, DC 20037
202-452-1100

hsi.org/sharks

Each year, tens of millions of sharks have their fins cut off, then are thrown back into the water, dead or dying. This cruel practice, called shark finning, threatens the survival of sharks and other species that rely on them. Consuming shark fin, which can contain high levels of mercury, may cause health problems.

Please sign a "no shark fin" restaurant pledge by calling Humane Society International **at 301-258-1401**.

2100 L Street, NW, Washington, DC 20037
202-452-1100
hsi.org/sharks

Thank you.



**HUMANE SOCIETY
INTERNATIONAL**

Each year, tens of millions of sharks have their fins cut off, then are thrown back into the water, dead or dying. This cruel practice, called shark finning, threatens the survival of sharks and other species that rely on them. Consuming shark fin, which can contain high levels of mercury, may cause health problems.

Please sign a "no shark fin" restaurant pledge by calling Humane Society International **at 301-258-1401**.

2100 L Street, NW, Washington, DC 20037
202-452-1100
hsi.org/sharks

Thank you.



**HUMANE SOCIETY
INTERNATIONAL**